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Derde Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk IOO/hdp/2016/16-06 
 
De vergadering wordt geopend om 18 uur. 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 19 mei 2016 
 
Geen vragen of opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

2. Intergemeentelijke samenwerking 
Gemeentelijke Holding nv (in vereffening) – voorbereiding van de 
algemene vergadering van 29 juni 2016: 

- Aanduiding van 1 effectieve en 1 plaatsvervangende 
vertegenwoordiger 

- Vaststelling van het mandaat: kennisneming van de 
agendapunten 1 tot en met 5, goedkeuring van de benoeming tot 
commissaris 

Geen vragen of opmerkingen 
 

3. Intergemeentelijke samenwerking 
ILVA – voorbereiding van de algemene vergadering van 28 juni 2016: 

- Kennisneming van het verslag 

- Aanduiding van 1 effectieve en 1 plaatsvervangende 
vertegenwoordiger 

- Vaststelling van het mandaat: goedkeuring van de agendapunten 
mits rechtzetting van de materiële vergissing in agendapunt 5 

Mevrouw Greet De Troyer, voorzitter van de provincieraad, vraagt hoe 
de materiële vergissing waarvan sprake zal rechtgezet worden. 
Gedeputeerde Alexander Vercamer antwoordt dat dit zal gebeuren op 
de algemene vergadering. 
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4. Intergemeentelijke samenwerking 
SOLVA – algemene vergadering van 20 juni 2016 
Bevestiging van het besluit van de Deputatie van 26 mei 2016 

Geen vragen of opmerkingen. 
 

5. eGov – personeel 
Project “Archiefsamenwerking met lokale besturen” 
Vaststellen van de contractuele personeelsbezetting en bepalen van 
de looptijd 

Geen vragen of opmerkingen 
 

6. Patrimonium – Beveren, oud provinciale weg 
Kosteloze overdracht van 3 restpercelen aan de gemeente Beverenµ 

Geen vragen of opmerkingen 
 

7. Interne controle 
Rapportering 2015 
Kennisneming van het jaarverslag van de Provinciegriffier 

De provinciegriffier licht het rapport Interne Controle over 2015 toe 
aan de hand van een presentatie die bij het verslag wordt gevoegd. 
Raadslid Hendrik De Vis vraagt naar de ervaring met het telewerken. 
De provinciegriffier antwoordt dat de ervaringen met het telewerken 
positief zijn. Het wordt afwachten hoe de combinatie van telewerken 
met flexwerken zal verlopen. Dit zal van de leidinggevenden een stuk 
meer aandacht en sturing vragen. De nieuwe systemen houden ook 
een grotere responsabilisering van de medewerkers in. 
Raadslid Bart Blommaert vraagt wat het luik rapportering over het 
financieel beheer betreft hoe de controle op facturen loopt en of we 
met vervalste facturen te maken krijgen. De provinciegriffier zegt dat 
de provincie daar reeds mee te maken kregen maar zonder nadelige 
gevolgen voor het bestuur. Gedeputeerde Geert Versnick deelt mee 
dat de POM recent een ( trouwens zeer goed ) vervalste factuur heeft 
betaald en daarna nog eens de correcte factuur diende te betalen.  
In aanvulling op het algemeen verslag over de interne controle brengt 
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Jan De Tollenaere, hoofd van de Dienst IDPBW, verslag uit over de 
coördinatie inzake welzijn, duurzaamheid en milieu in 2015. Ook zijn 
presentatie zal bij het verslag worden gevoegd. 
Raadslid Hendrik De Vis vraagt met hoeveel arbeidsongevallen de 
provincie in 2015 te maken had. Jan De Tollenaere deelt mee dat er in 
2015 43 arbeidsongevallen waren die 810 dagen afwezigheid 
impliceerden. De cijfers dalen globaal maar het blijft een problematiek 
die we niet volledig in de hand hebben. 

11. Toelichting: live streaming vergaderingen Provincieraad 

Punt 11 van de agenda: live streaming van de vergaderingen van de 
provincieraad wordt voor de punten 8, 9 en 10 behandeld. 
 
Gedeputeerde Vercamer licht toe dat de live streaming een gedeelde 
verantwoordelijkheid is van communicatie en IT. De uitzendingen 
zullen zowel live als via een doorzoekbaar archief kunnen bekeken 
worden. De opvragingen kunnen zowel intern als extern gebeuren, 
enerzijds ter ondersteuning van de werking van het bestuur, 
anderzijds tot ontsluiting van interessante punten voor externe 
geïnteresseerden. We versterken niet alleen de actieve openbaarheid 
van bestuur maar werken ook aan een verhoogde bekendheid bij het 
publiek. De uitzendingen vormen ook een mooie service aan de pers. 
De live streaming is mogelijk door de vernieuwing van de technische 
installatie van de raadzaal. Hopelijk zal deze installatie bij de verhuis 
naar het nieuwe provinciehuis ook integraal meegenomen worden. 
Gedeputeerde Versnick sluit zich daar bij aan en stelt voor de beelden 
voor zich te laten spreken. 
Paul Fostier, directeur communicatie, geeft een toelichting met demo. 
Raadslid Christiaan Bauwens vraagt of er ook wat kan gedaan worden 
aan de geluidskwaliteit van de microfoon aan het spreekgestoelte, die 
blijkt duidelijk minder volume te hebben dan de microfoons in de 
raadzaal. 
Gedeputeerde Geert Versnick deelt mee dat voor de nodige 
aanpassing zal gezorgd worden. 
Raadslid Kris Van Caneghem vraagt of het “hopelijk” kunnen 
meenemen van de installatie naar de Leopoldskazerne slaat op de 
installatie of op de kazerne. 
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Gedeputeerde Alexander Vercamer verduidelijkt dat het op beide 
slaat. 

8. Klachtenbehandeling 
Rapportering 2015 
Kennisneming van het jaarrapport van de Deputatie 
 
Beknopte toelichting door gedeputeerde Hilde Bruggeman. 
Mevrouw Greet De Troyer, voorzitter van de provincieraad, stelt vast 
dat er een overzicht wordt gegeven van de klachten maar dat niet 
wordt ingegaan op eventuele verbeterpunten. Gedeputeerde Hilde 
Bruggeman deelt mee dat het rapport inderdaad enkel een overzicht 
geeft van de binnengekomen klachten, de aard en de verwerking 
ervan. 
 
 
STAANDE de ZITTING en 
uitzonderlijk op de 3de commissie gelet op het termijngebonden 
karakter van dossiers 9 en 10 en teneinde technische voorbereiding 
t.b.v. provincieraadsleden te garanderen 
 

9. Vrijzinnigencentra PIMD (Provinciale Instelling voor Morele 
Dienstverlening) Begrotingswijziging 2016/1 – verlenen van advies  
Betwisting en wijziging van de begrotingsartikelen 

10. Vrijzinnigencentra PIMD (Provinciale Instelling voor Morele 
Dienstverlening) Begroting 2017 – verlenen van advies  
Betwisting en wijziging van een aantal begrotingsartikelen, verlenen 
van gunstig advies aan de overige begrotingsartikelen 
 
Er wordt gevraagd waarom dit punt nog staande de zitting wordt 
behandeld. Gedeputeerde Alexander Vercamer deelt mee dat het 
dossier gelet op de voorziene termijnen voor advies nu nog dient 
behandeld te worden. Hij wijst er op dat de gevraagde tussenkomst 
door de provincie niet volledig wordt ingewilligd. Het is de bedoeling 
dat in eerste instantie de nog beschikbare reserve wordt benut om dit 
op te vangen. 
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12. Varia 

Er zijn geen variapunten. 

 
De vergadering wordt gesloten 

 
Gent, 20 juni 2016 

 De secretaris   De voorzitter 

Elisabet Dooms Hilde De Sutter 

                     De verslaggever 

                     Hedwig De Pauw 


